
Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Ålevænget 

tirsdag, den 15. november 2022 

Sted: Stege 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 21. september 2022 

Godkendt 

 

2. Arbejdsdag søndag, den 9. oktober kl. 10 – 14. 

Arbejdsdagen gik over al forventning. ALT blev klaret. 

 

3. Status på udestående / evt. 

Morten har møde med Vordingborg Kommune den 16.11.2022 bl.a. omkring manglende 

vedligehold af jordvoldene mod Kalvehavevej. Han foreslår de evt. kan klippe det ned med 

rabatklipperen. 

 

4. Internet hjemmeside 

Sandra har klaret hjemmesiden mht. mails m.v. 

Mortens bror skal lige se på udsendelse af fællesmail til alle husstande på Ålevænget. 

 

5. Græsudvalg 

Der mangler p.t. en til at gå med buskrydderen. Den næste på ventelisten til græsudvalget spørges. 

Klipperen er ved at være en ældre sag, men pga. den grundige vedligeholdelse den kører stadig 

fortrinligt. 

 

6. Eventuelt 

Martin er nu godkendt som bestyrelsesformand ift. Nykredit Bank. 

Claus har sørget for, snerydningen igen er klar. 

Morten har undersøgt, om vores gadelamper kan dæmpes eller lignende ifm. Den nuværende 

energikrise. Dette er dog ikke muligt med det nuværende udstyr. 

 

7. Næste møde. 

Tirsdag den 31. januar kl. 19.30 i nr. 33. 


